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 ועד מקומי מושב ינוב 

חברי הנהלה: שחר ורדי, גבי ג'ופי, גדעון כהן, שי חיררי, ליאור טלמון   –משתתפים   

 רושמת : נילי הנגבי 

טרם מאושר . יאושר בישיבה   –.אישור פרוטוקול קודם שנשלח לנוכחים במייל  1

 הבאה 

. שדרוג ושיפוץ מגרשי  הספורט במושב: 2  

 שחר מעדכן  לגבי מגרש הספורט הכפול טניס+ כדורסל. 

 בתוכנית ונקות את המגרש, לתקן ולמלא סדקים ולצפות אותו מחדש. 

₪ כולל מע"מ וצפוי לצאת מתקציב הועד .  30,000הפרויקט עולה   

מתקני הכושר שעובר להיות באספלט ליד מגרשי הספורט. בנוסף חידוש מתחם   

מתקני כושר חדשים וגם שם נתקין את אותו ציפוי כמו במגרש.  4ימוקמו   

 בתוכנית לסדר תאורה נפרדת מהמגרש שתהיה רק למתקני הכושר. 

₪ כולל מע"מ וגם הוא מתקציב הועד המקומי.  23,000הפרויקט הזה עלותו   

ים נעשים במסגרת חזון שיפור חזות המושב ויפורטו  גבי מעדכנת : כל הפרויקט

לתושבים בניוזלטר שיצא בקרוב. יש פרויקטים שבוצעו כבר כמו החלפת ושדרוג  

 גן השעשועים, צביעת תחנות הסעה ויש פרויקטים שעדיין בתכנון.

 גדעון מבקש להבין את עניין התקציב. האם לא חורגים מהתקציב השנתי ?

שיש תקציב  איך זה   2020מתוקצבים בתקציב השנתי של  אם הפרויקטים לא היו

 לכך? האם לא נלקח מכסף צבוע אחר ?

שחר מסביר שהתקציב לפרויקטים הגדולים שפורטו יורד מתקציב תשתיות 

 ותרבות.

ההצעות שעל הפרק:  2הצבעה בעד   

חברי הועד מצביעים בעד פה אחד.  5  

שבועיים הקרובים. -בשבוע שחר מעדכן שהעבודות יחלו   

פינוי פסולת גושית  . 3  

גדעון מבקש לעדכן כי פנה למס' מושבים שמפנים כבר זמן מה את הפסולת  

הגושית מחזיתות הבתים. במקביל שוחח עם ציון יעקב האחראי על הפינוי בפועל  

מטעם המועצה. גדעון מבקש שנקבע דיון נוסף עם ציון ובנוכחות עוד כמה אנשים  

לשמוע אותו ולהבין מדוע הוא חושב שזה לא מתאים לנו.בכדי    

 נקבע שתתקיים פגישה בנושא של ציון עם גדעון, שחר אורי ונילי. 

 לאחר מכן יתכן ונצטרך להחזיר את הנושא לדיון בישיבת הועד.  

 

 הישיבה ננעלה 
 


